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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  12/12-2023 (og 20/12-2023) 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  
Karsten Kjelde (kasserer)  X 
Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen    X 

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    
Christian Blom Nass  - 
Ansatte    
Rasmus Hjorth  - 
Line Lykkehøj Lommer   - 
Louise Majgaard Baarup  - 

 

Servicemeddelelse:  

Karsten Kjelde har fået ny kasserermail, som nu er Odenseatletik2023@outlook.dk  

 

1. Godkendelse af endeligt budget for 2024 (Karsten) 

- Karsten er syg. Derfor udsættes dette punkt til et senere møde.  

 

Møde den 20/12-2023 mellem Karsten Kjelde, Emil Mikkelsen og Jacob Stengaard  

- Forskellige aspekter af budgettet diskuteres - heriblandt budgettet for udgifter til ”uddannelse 
og kursus”, ”seniortrænere”, ”sociale arrangementer” og størrelsen fra indtægter på de 

nyoprettede budgetposter ”events”.  
- Det blev besluttet er ændre budgetposterne for senior og ungdomsudgifter, således de ligges 

sammen til tre budgetposter til henholdsvis ungdomsafdeling, seniorafdeling og 

veteranstævner. Med dette tiltag er det meningen, at de ansatte får større indflydelse og 

selvstyring med udgifter og indtægter ifm. diverse arrangementer. Den overordnede idé er 

tidligere diskuteret med hele bestyrelsen og godkendt herfra.  
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2. Regnskab/Estimeret resultat 2023 (Karsten) 

- Karsten er syg - derfor udsættes dette punkt til et senere møde.  

 

Møde den 20/12-2023 mellem Karsten Kjelde, Emil Mikkelsen og Jacob Stengaard  

- Der var for 2023 budgettet med et lille underskud. Dette så også ud til at blive realiseret, men 

pga. et flot overskud fra DHL-stafetten 2023 ser det ud til, at resultatet for 2023 bliver ca. nul 

eller et lille positiv beløb. Det endelige regnskab offentliggøres til generalforsamlingen den 5. 

februar 2024.  

- Alle udgiftsbilag til refundering eller godtgørelse for år 2023 skal indleveres til Karsten Kjelde 

senest den 12. januar 2024. Ved senere indlevering kan godtgørelse/refusion ikke garanteres.  

Kommende år vil denne dato for senest indlevering af bilag være den 15. januar i det 

efterfølgende år.    

- Karsten har budgetteret med renteindtægter for 2023. Det har imidlertid vist sig, at Middelfart 

Sparekasse ikke har givet positive renter i 2023 på klubbens opsparingskonto. Det diskuteres, 

om et bankskifte for klubben kunne give mening. Aftalen med Middelfart Sparekasse gælder 

kun for Eventyrløbet og inkluderer ikke OA.  

 

3. Projekt kastegård (Emil) 

- Emil har ansøgt Odense Kommune til etablering af et skur på det nystøbte fundament i 

kastegården og fået tilsagn på 266.000 kr.  

- Der er ligeledes indhentet tilbud på skuret, der lyder på ca. 400.000 kr.  

 

4. DM inde Status (Emil) 

- OA har den 12. december 2023 modtaget kontrakten for DM-inde fra DAF.  

- DAF tilbyder forskellige bidrag til afholdelse af DM, bl.a. bliver der for klubbens medlemmer 

også mulighed for af to omgange at tage dommeruddannelser kvit og frit.  

- Emil har deltaget i en podcast omkring arrangementet. Denne kan høres her:   

https://www.spreaker.com/user/17295295/emil-mikkelsen-podcast  

- Det er vist sig svært at finde sponsorer til DM. Der arbejdes med idéer, hvor man får nogle VIP-

billetter for et sponsorat.  

 

5. Tilmelding til stævner i mellem/lang 

- I mellem/lang-gruppen er der etableret en struktur, hvor der er en frivillig (lige nu Robin 

Ostenfeldt), der står for at tilmelde gruppens medlemmer til relevante støtteberettigede løb. 

Det er dog efterhånden et stor økonomisk udlæg pga. gruppens størrelse.  

- Det kunne være en mulighed at få et ekstra mastercard til den tilmeldingsansvarlige i 

mellem/lang. Bestyrelsen vil dog helst ikke have flere klubkort i cirkulation.  

- En anden løsning, der også ville give andre fordele, er, at Rasmus Hjorth overtager opgaven 

med at tilmelde alle seniorer i klubben. Derved er der også en bedre styring på, om stævnet er 

støtteberettiget. I kraft af sin position som eliteudvalgsmedlem vil Rasmus desuden bedre 

kunne følge med i stævneaktiviteten for eliteatleterne.   

 

6. Anmodning om afholdelse af LM (Line)  

- Line har snakket med DGI om afholdelse af LM på Odense Stadion i sensommeren 2024.  

- Bestyrelsen har nogle bekymringer ift. stadionrenovation og ”kannibalisering” på hjælpere ved 
DHL-stafetten.  

https://www.spreaker.com/user/17295295/emil-mikkelsen-podcast
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- Line har dog indtil videre kun fået bekræftet af Idrætsparken, at det er muligt at bruge stadion i 

sensommeren. Indtil andet eventuelt skulle blive udmeldt, må planlægningen derfor gå ud fra 

dette.  

- Line er desuden helt enig ift. hjælpersituationen og vil som konsekvens aftale en weekend, der 

som minimum ligger to uger fra DHL-stafetten.  

 

7. Årets DHL-regnskab 

- En forholdsvis retvisende opgørelse af årets DHL-resultat ligger nu klar. Der er endnu stadig 

nogle manglende fakturaer, men resultat ser rigtig fint ud og er meget tilfredsstillende. Det 

endelige resultat foreligger ved generalforsamling den 5. februar 2024.     

 

8. Årets OA'er 2023  

- Årets OA’er vælges. Jacob Stengaard tager sig af kåringen.  

 

9. Eventuelt 

- Niels: Der er et nyt medlem, der er journaliststuderende. Dette kunne være en idé at tilbyde 

ham en tjans med at lave portrætter af klubbens medlemmer.  

Sabrina: foreslår, at tjansen også skal inkludere indhold på sociale medier.  

Emil: foreslår en podcast med Pontoppidan som vært. 

 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 
15/1-2024 Kl. 19 B-møde 
1/2-2024 Kl. 20.00-20.45 Formøde 
5/2-2024 Kl. 18.30 Generalforsamling 

 

 

 


